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Til stede: Søren, Helle, Henrik, Kenneth, Amalie, Erik, Rasmus, Tina, Jacob, Sanne, Thomas og 

Annemette 

Afbud: Jasmin, Jan og Mads 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til Drøftelse og evt. beslutning: 

 

3a/ Lejrskole udskoling 

Lejrskole er drøftet igen på personalemøder. Elever, lærere og ledelse 

ønsker fortsat lejrskole på 9. årgang med udgangspunkt i et fagligt 

fokus og med evt. mulighed for en udlandstur. Skolen er optaget af den 

faglighed en lejrskole vil kunne bidrage med ift. til bl.a. afgangsprøver. 

Vi vil som skole gerne starte en tradition med en udlandstur på 9. 

årgang, som på andre skoler i landet.  

 

Referat til virtuelt 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

tirsdag d. 18. maj 2021 
kl. 18.00 – 20.00  

 
 
 
 

 



Beslutningen blev, at lejrskole på Sengeløse Skole bliver på 9. årgang. 

Det er vigtigt, at der indenfor den nærmeste årrække bliver arbejdet på 

muligheden for lejrskole på slut mellemtrin/start udskoling. Her kunne 

et samarbejde med klubben tænkes ind. På næste SB møde nedsættes 

en arbejdsgruppe der skal arbejde med lejrskole omkring midten af 

elevernes skoleforløb.     

3b/ Status Corona 

Vi er genåbnet for alle klasser. Der er dejligt liv på skolen igen. Vi har 

ikke ret mange corona udbrud hos elever, men er mere udfordret på at 

elever er nære kontakter og derfor i isolation og testforløb. 

Testafviklingen på skolen går godt, det er Falck der varetager opgaven. 

Der er en lille nedgang i andelen af elever der bliver testes, ledelsen vil 

i næste nyhedsbrev opfordre til test på skolen. Corona slider på 

personalet pga. opdeling og fravær ifm. Symptomer og testforløb ved 

nære kontakter. Vi glæder os rigtig meget til et forhåbentlig 

almindeligt skoleår efter sommerferien.      

 

3c/ Status Trafik 

Husk vejbesigtigelse den 4/6, tidspunkt følger. Det er pt en lærer der 

har opgaven med skolepatrulje, SB har accepteret et evt. merforbrug 

ifm. Situationen omkring skolepatrulje. 

 

3d/ Medarbejdertrivsel herunder sygefravær og opsigelser  

Det seneste år med corona har slidt på personalet på skolen, dette ses 

bl.a. i sygefraværet. Der er på SB formødet blevet drøftet mulighed for 

et socialt arrangement for personalet, hvorfor at et økonomiske 

merforbrug kan forventes. Derover skriver SB en anerkendelse til 

personalet, Signe laver et oplæg. Der har været 2 opsigelser på skolen, 

og skolens har derfor opslået stillingerne. Søren og Helle vælges som 

forældrerepræsentant i ansættelsessamtalerne den 10/6-21. 

 

3e/   Lokaliteter under Fremtidens Skole 

7/6 kl. 17.50- 18.35 mødes SB og politikere på skolen ift. besigtigelse 

af lokaler. 

 

3f/ Fondansøgninger  



Skolen har 3 fondsansøgninger i gang.  

 

 

5/               Orientering fra: 

 

5a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

 

 

5b/ Eleverne: 

Vi er glade for at være tilbage, det kan noget at møde fysisk frem 😊 

 

5c/ Skolebestyrelsen:  

Det går godt, der er en god dialog med skolens ledelse, vi har gang i en 

masse spændende ting.  

 

5d/ Medarbejderne: 

 

 

5e/ Ledelsen: 

SB bruger de fleste af deres penge på tidsskriftet Skolebørn. Det 

undersøges om SB kan være medlem uden at købe bladet eller sættes 

medlemskabet på pause. 

Vi har afviklet skriftlige afgangsprøver, det er gået rigtig fint. Nu ser 

vi frem til de mundtlige prøver. 

Fagfordeling er i gang og forløber fint. Skolens ledelse er optaget af at 

lave en fair og retfærdig proces og opgavefordeling. 

SSP i kommunen er blevet omorganiseret, og vi glæder os til 

samarbejdet. 

ISC har orienteret skolens ledelse om, at meddelelsessagen vedr. den 

tabte svømmeundervisning ikke kom på dagsordenen, fordi børnene 

kom tilbage, og svømmehallen åbnede. Henrik udarbejder udkast til 

skrivelse fra SB til politikere vedr. den tabte svømmeundervisning.  

Ledelsen gensender nuværende kostpolitik, som behandles på næste 

SB-møde.  

 

5f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 



 

6/              Eventuelt:  

                 Vi håber at kunne mødes fysisk til skoleårets sidste SB møde den 15/6-21 

 

 

Mødet slut: 20.10 

 

Punkter til kommende møder:  

Revidering af kostpolitik (juni møde) 

Evaluering af mobiletik (juni møde)  

Nedsættelse af arbejdsgrupper 

Arbejdsgruppe vedr. innovationsprojekter på skolen  

Fremlæggelse af skolens budget for inventar ved ledelsen 

Fagenes udvikling 

Proces for visioner for skolen 

 


